
 
 
 
 
 
 
Agendavragen (vragen ter voorbereiding van een vergadering) art. 34 

Toelichting: 
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan.  
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.  

Indiener: Evelien Daalwijk BBB Berkelland 
Datum indiening vraag:  07-02-2024 
Datum verzending antwoord: 13-02-2024 
 
Politieke Avond van: 13-02-2024 Oordeelsvormende sessie Foodstrategie. 
 
Onderwerp: Foodstrategie 
 
In mei 2019 heeft gemeente Berkelland subsidie beschikbaar gesteld voor het project :”Eet 
Regionaal”. Daar hebben zich een aantal gemeentes aan geconformeerd. O.a Lochem, Doetinchem, 
Bronckhorst en Berkelland. Het doel was dat de bedrijfskantines van de diverse gemeentes zouden 
gaan werken met streekproducten. Lochem, Doetinchem en Bronkhorst hebben dat destijds actief 
opgepakt.  
We moeten echter constateren dat alleen de gemeente Bronkhorst hierin nog actief is, en ook goed 
loopt. 
 
Vraag: wat is de redenen dat men dit in Berkelland niet heeft gedaan? Ondanks dat men wel het project 
heeft gefinancierd. 
 
Antwoord (in te vullen door college): 

In 2019 had de gemeente nog een lopend contract voor de bedrijfskantine, bij de daaropvolgende 
aanbesteding is er wel rekening mee gehouden en is deze circulair aanbesteed. 
 
 
Tevens heeft in 2020 de gemeente Berkelland opnieuw een subsidie beschikbaar gesteld, evenals ook o.a  
Oude IJsselstreek genaamd: Korte ketens in de Achterhoek. 
 
Vraag: Wat is het resultaat geweest van dit project, en dan met name in Berkelland? 
 
Antwoord: 
Het resultaat van het project was dat er 10 ondernemers uit Berkelland begeleiding is aangeboden in een 
masterclass bij het maken van een businesscase voor hun bedrijf en dat er een samenwerkingsverband 
van lokale foodondernemers in de Achterhoek is ontstaan. Bij het project was ondersteuning van een lokale 
versboerderij. 
 
 
 
Vraag: Hoe staat de bedrijfskantine in onze gemeente er in, om ook hier z.s.m met regionale producten te 
gaan werken? 
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Antwoord: 
Het huidige contract gaat uit van 9% van het assortiment aan lokale vleeswaren en 7% aan lokaal zuivel. 
Het contract loopt nog tot 2025 en daarin is overeengekomen om dat aandeel langzaam uit te breiden.  
 


